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Bestyrelsens beretning til 
generalforsamlingen 2007. 
 

18. marts 2007 
 
 
 

 
Endnu et forenings år gået og vi er igen forsamlet til generalforsamling. 
Dette er den 25. ordinære generalforsamling. 
 
Siden vi sidst var samlet her i Kolt Lokalcenter har vi i bestyrelsen afholdt 9 
bestyrelsesmøder, afholdt temamøde om legeplads, deltaget i Aktivitetsda-
gen, omdelt informationer, deltaget i Fællesrådet generalforsamling, passet 
pengekassen, skrevet breve og i øvrigt forsøgt at varetage foreningens in-
teresser. Alt det som indgår i en forening som vores. 
 
Af emner fra bestyrelsesmøderne kan følgende nævnes:  
------------------ 
PBS er nu afløst af bankernes indbetalingskort. Skiftet fra PBS er sket uden 
de store problemer, Birte har skullet lege detektiv et par gange, og det har 
også kostet et par ekstra tlf. samtaler, men totalt set er det gået tilfreds-
stillende. 
 
------------------ 
Snerydning. Som vanligt. Niels Holm til vejene og Bent Nygaard til stierne. 
Indtil videre har det væren en rimelig billig vinter. 
 
------------------ 



Deltagelse i Fællesråds generalforsamling d. 23. marts 2006 (Christian og 
Benny), der var ca. 25 personer til generalforsamlingen der var overstået 
på ca. 2½ time (inkl. kaffen). Fællesrådet arbejder på de overordnede linier 
i forhold til GF Svanlevvej. (Cykelstier / belysning / trafik / konfliktløsning 
v.h.a. mediation er et konkret projekt der er støttet i 2006 afviklet i institu-
tioner og skoler. Mediation er en samtaleform uden en vinder og en taber, 
men med to afklarede parter). 
Fællesrådet har løbende sendt os orientering omkring Kommunale planer / 
aktiviteter. 
Senest er modtaget orientering om ’Vandets dag (22. marts) 
Der er generalforsamling i fællesrådet d. 22. marts 2007. 
Kontingent kr. 300. 
 
------------------ 
Vores fjernvarmerør er nu blevet skiftet. Det var en drøj omgang, men 
godt, at det nu er overstået. Det var selvfølgelig lidt følgeproblemer med 
renovationen, men det overlevede vi da heldigvis også. I forbindelse med 
projektet har vi forsøgt at være en rimelig ’modstander’ til Kommunen for 
at opnå det bedste resultat. Det har ikke altid været lige nemt. 
Jørgen Vestergaard / Steen Orthmann, AKV. 
Afsluttet ultimo sept. 
 
------------------ 
Dispensationer til gående adgange til stamvej er pt. på plads. De grundeje-
re der pt. har etableret adgang til stamvejen har nu alle en dispensation. 
Sagsbehandlingen har været træls. Overordnet set er der spildt en masse 
energi på et at håndtere en sag hvis resultat var givet på forhånd. Det er 
kedeligt at det skal være sådan. 
 
------------------ 
Afløbsforholdene på busvendepladsen er nu endeligt blevet forbedret. Det 
har kostet lidt energi, for også Kommunen laver organisationsforandringer 
og glemmer derfor de små ting. Der er blevet etableret en rist mere, lavet 
en asfaltkant, så vandet nu ikke render direkte ned i ’Slugten’. Det er ble-
vet meget bedre, tiden må vise om det er nok. 
 
------------------ 
Kommunens manglende vedligehold af ’busvej’. Vi har brugt lidt tid på at 
finde den Kommunale afdeling der vil vedkende sig ejerskabet af ’Busvejen’ 
idet denne slet ikke er blevet klippet i den sidste halvdel af sommersæso-
nen 2006. Det er den Kommunale ejendomsforvaltning der skal hyre en 
anden Kommunal afdeling til jobbet. 
 



------------------ 
I forbindelse med etableringen af lokalplan 709 har der været et par små-
sager til behandling. Vandværket skulle have etableret en forsyningsledning 
og ligeledes skulle TDC kabel TV og Stofa. 
Problemet er ikke så meget de selskaber der forsyner leverandørerne, men 
deres entreprenører, der ryddes simpelthen ikke ordentligt op. Opgravede 
sten fjernes ikke, arealer jævnes ikke, planter reetableres ikke og græs 
etableres ikke tilfredsstillende. 
 
-------------------------- 
Aktivitetsdag 10.06.06: Vippe og balancebom /balancepæle indkøbt og op-
stillet. Sand skiftet i sandkassen. 
Skilte til legeplads og Rundingen indkøbt. 
 
-------------------------- 
Vi har leveret diverse papirer til Ejendomsmæglere/sælgere i forbindelse 
med køb / salg af ejendomme på Svanlevvej. 
 
-------------------------- 
Asfaltprojekt 2007 er startet op. Vi har valgt at samarbejde med ingeniør-
firmaet Tri-Consult. Kontrakten underskrevet af Tri-Consult ligger klar til 
vores underskrift. 
  
Veje og stier er opmålt: 
BHU opmåling af stier 1263,6 m2. 
Vi har i alt 7.137,6 m2 asfalt. 
Brostensarealer (chaussesten overkørsler) = 64 m2. 
Flisebelægninger = 357,6 m2. 
 
------------------ 
Vejfest 2007? 
Spørgeskema er udsendt, tilbagemeldingerne vil blive studeret nøje. 
 
------------------ 
Ja det var det vi har brugt noget af tiden på siden sidst. Arbejdet er fore-
gået i en stille og rolig atmosfære 
Tak til bestyrelsen for indsatsen og det gode klima. 
 
------------------ 
SLUT. 
 


